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Mehmet Görmez’den Dört Dünyaya Dört Çağrı. 

https://www.youtube.com/watch?v=RBstr8LFntw 

1 Kasım 2023 

Bu yazı; Prof. Dr. Mehmet Görmez’in, 30 ülkeden Müslüman âlimlerin 

katılımı ile 28 Ekim 2023 tarihinde İstanbul’da düzenlen Aksa Muhafızları 

Uluslararası Birinci Konferansı Açılışında gerçekleştirdiği Arapça 

hitabının metne dönüştürülmüş hâlidir. 

Kavî ve Cebbar olan, zalimleri helak eden, mazlumları destekleyen Allah'ın adıyla. Her 

an yaratmakta olan, müminlerin ayaklarını sabit kılan, tağutların kalplerine korku salan Allah 

Teâla her türlü noksandan münezzehtir. Salat-ü selam beşerin efendisi Hz. Peygamber’in 

üzerine olsun.  

Sayın Başkan, Kıymetli âlimler, Değerli Davetçiler,  

Sizleri İslam’ın selamıyla selamlıyorum. Selamun aleyküm ve rahmetullahi ve 

berekatuhu. Kıymetli kardeşlerim, Saygıdeğer âlimler… Kelimelerin tükendiği bir zamandayız. 

Dilin acıları ifade etmekten aciz kaldığı vakitlerdeyiz. Zira aziz Gazze’de kardeşlerimiz 

kuşatma, esaret ve baskı altındadır. Evlatlarımız enkaz altındadır. Nice kadınlar yaralanmış, 

nicesi yerinden edilmiş, nicesi şehit olmuştur. Durum böyleyken hangi dille konuşalım? 

Konuşalım desek ne diyelim? Bağnaz zalim uluslararası topluluğu mu şikâyet edelim? Yoksa 

uyuyan devletlerimize mi seslenelim? Yahut kardeşlerimiz sürgün edilirken, yaralanırken, şehit 

edilirken tarafsız mı kalalım? Kardeşlerim sizinle açık konuşayım Bugün buraya gelip konuşma 

yapma noktasında çok tereddüt ettim. Bunun tek sebebi Filistin’de nöbette ve Gazze’de 

kuşatma altında olanlar önünde konuşmaktan hayâ etmemdir. Aynı şekilde sözlerimin kıyamet 

günü aleyhime delil olmasından veya boş konuşmaktan çekiniyorum. Sözlerimizin sadece bizi 

teselli eden birer slogan olmasından gündemin sıcaklığı gittikten sonra eski boş işlerimize geri 

dönmemizden utanıyorum. Ancak bugün Gazze ve halkı hakkında konuşmaya gelmedim, aynı 

şekilde Gazzelilerin önünde bir ders vermeye de gelmedim. Aksine bugün onların önünde bir 

öğrenci, dizlerinin dibinde bir talebe olarak duruyorum. Gazzeli kadınların, erkeklerin ve 

çocukların sabırları, sebatları ve nöbetlerinden dersler alıyorum. Gazzeli çocukların 

gözlerinden umut suyu içiyorum. Gazzeli mücahitlerin kahramanlıklarından besleniyorum. 

Gazzeli basın görevlilerinin cesaretlerinden dersler çıkarıyorum. Onların nefesleri nefesine 

karışanlarla aynı ortamda bulunmaktan şeref duyuyorum. Bugün Gazze bize okullarda, 

https://www.youtube.com/watch?v=RBstr8LFntw
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enstitülerde, üniversitelerde öğrenmediğimiz dersleri öğretiyor. İzzet, haysiyet ve cesaret 

üzerine konferanslar veriyor.  

 

Kıymetli Kardeşlerim,  

Bugün dört topluluğa dört mesajım var. İlk mesajım Batı toplumuna olacaktır: 

Yaşadığımız bu kriz -bazı insaflı olanlarını istisna etsek bile- Batı uygarlığının tabiatını, çifte 

standardı ve ikiyüzlülüğünü açığa çıkarmıştır. Bunun sebebi, Batı uygarlığındaki derin suçluluk 

kompleksi ve suçluluk zihniyetidir. Onlar utanıyorlar! Vallahi onlar utanıyorlar! Kanla 

yoğrulmuş tarihlerinden utanıyorlar! Bugün Gazze’de yaşananlar onlara doğuda ve batıda 

yaptıkları katliamları hatırlatıyor. Batılıların İkinci Dünya Savaşı'nda Yahudi’lere yaptıkları 

son mezalimleri değildi. Coğrafyamızda işgalci bir devleti zulmettiklerine rüşvet olarak, evet 

rüşvet olarak verdiler. Zalim, şımarık ve katil olsun diye kendi mazlumlarına yardım ettiler. 

Böylece onlar uygarlıklarının kendi çocuklarına dönüştüler. Bu krizde bir kez daha ortaya çıktı 

ki Batı, sadece güce ve kuvvete değer veriyor. Batı, entelektüel alanda pek çok son ilan etti: 

İdeolojilerin sonu, tarihin sonu, uygarlığın sonu… Ben de diyorum ki bugünden itibaren Batılı 

değerler sistemi, Gazze’nin taşları altında nihayete ermiştir. Son nefesini veren her çocukla, 

şehit olan her kadınla Rabbine kavuşan her erkekle birlikte sona ermiştir. Batılı değerler sistemi, 

Batı'nın uyguladığı ve yaydığını iddia ettiği sahte değerlerin bir parçasına dönüşmüştür. 

Amerika Başkanı, İsrail’i ziyaret ettiğinde şöyle demiş: Siyonist olmak için Yahudi olmanız 

gerekmez. Ben de diyorum ki: Filistin’in yanında olmak için Filistinli, Arap ya da Müslüman 

olmanız gerekmez. Sadece ama sadece insan olmanız yeterlidir.  

İkinci mesajım genel olarak uluslararası kurumlara özel olarak ise uluslararası İslami 

kuruluşlaradır. Birleşmiş Milletler gibi uluslararası kuruluşlar, çatışmaları önlemek ve 

devletlerin haklarını korumak için kurulduklarını iddia ediyorlar. Ancak gerçekte güçlülerin 

elindeki araçlardan başka bir şey değildirler. Hak sahiplerinin karşısında durarak güçlerine güç 

katıyorlar. Toplumların iç işlerine karışıyorlar. Gerçek özgürlüklerine kavuşmaya çalışan 

devletlerin çabalarının tahrip edilmesine katkıda bulunuyorlar. Filistin krizinde de bu kurumlar 

çatışmaların uzayıp gitmesine sebep oldu. Ne Gazze’deki insanımızı korudular, ne çocukların 

kurtarılmasına katkıda bulundular, ne kadın haklarını korudular ne de ibadethane ve 

hastanelerin haklarını muhafaza ettiler. İslam İşbirliği Teşkilatı gibi uluslararası İslami 

kuruluşlara gelince… Başlangıçta yalnızca Kudüs'ü ve Filistin'i korumak, işgale karşı Filistin 

halkının haklarını savunmak amacıyla kurulan bu teşkilat sadece hayri çalışmalar ve grup 

gezileri düzenlemekten başka işlevi kalmayan Cidde sokaklarından birinde mücerred bir binaya 
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dönüştü. Müslüman ülkelerin hayati çıkarlarını koruması gereken bu kurumlar Müslümanlara 

hiçbir hakkını vermeyen büyük isimlere sahip derneklere dönüştüler.  

Sevgili ülkem Türkiye, Onun idarecileri ve kıymetli yöneticilerine de bir sözüm var: Hiç 

şüpheniz olmasın ki Gazze, aynı zamanda Türkiye’nin ve de İslam âleminin stratejik savunma 

hattıdır.  

Üçüncü mesajım tüm İslam âlimlerinedir. Ey âlim kardeşlerim Çekişmeler İslam 

ümmetinin ilmi bütünlüğünü parçalamıştır. Âlimler; mezhebî, siyasi, hizipsel, coğrafi, bölgesel 

ve hareket bakımından ihtilaf içine düştüler. Hatta aynı hareketin ve aynı akımın mensupları 

dahi ihtilaf ettiler. Âlimler, Müslümanlara tesir etme kudretlerini kaybettiler. Müslüman halklar 

nezdinde imajlarını kaybettiler. Bazıları cüzî, teorik konulara dalarak Müslümanların içerisinde 

bulunduğu realiteyi terk ettiler. Bizler böyle ihtilaf ederken ümmetten nasıl bir vahdet 

bekliyoruz? Ümmetin liderleri çekişmelerle meşgulken, ümmetten hukukunu savunmasını nasıl 

talep ediyoruz? Buradan, Müslümanların büyük davası olan Filistin için her gruptan ve her 

yönelimden olan âlimleri birlik içerisinde olmaya davet ediyorum.  

Dördüncü ve son mesajım Müslüman gençleredir. Ey Müslüman gençler! Sizler bu 

milletin istikbalisiniz! Bu mesele, yani Filistin meselesi sizin birinci önceliğinizdir. İzzetiniz ve 

istikbaliniz buna bağlıdır. Önceki nesiller hürriyet savaşını kaybettiler. Çünkü şaşırdılar. Hizip 

ve gruplara bölündüler. Asli vazifelerini unuttular. Rica ediyorum siz onlar gibi olmayın. Görev 

ve vazifelerinizin farkında olun.  

Son olarak Ey Gazze Halkı! Sebat üzere olun, sabırlı olun, nöbete devam edin! İyi biliniz 

ki Allah sizinledir, amellerinizi boşa çıkarmayacaktır. Siz şu an en hayırlı nöbettesiniz. 

Dünyanın en yüksek mertebelerindesiniz. Peygamberimiz (as) şöyle buyurmaktadır: “Allah 

yolunda bir saat nöbet beklemek, hacerü’l-esvedin yanında kadir gecesi kıyamda durmaktan 

daha hayırlıdır.” Bildiğimiz gibi sizler bugün kıyamdasınız nöbettesiniz, rükûdasınız, 

secdedesiniz. Size düşmanlık edenler size bir zarar veremeyecekler. Sizi yüzüstü bırakanlara 

aldırmayın. En yüce olan sizlersiniz alçak olanlar ise sizi muhasara altına alanlardır. İzzetli 

olanlar sizlersiniz zelil olanlar ise sizi yüzüstü bırakanlardır. Sadık olanlar sizlersiniz, yalancılar 

ise sizi terk edenlerdir. Allah’ın tarafında olan sizlersiniz, sizi sırtınızdan bıçaklayanlar ise 

şeytanın ve ehlinin tarafındadırlar.  

Ey Gazze’nin kadınları! Ey kahramanları doğuranlar, nesilleri yetiştirenler… Sizin 

kahramanlığınız ve direnişiniz karşısında kendimizi ve yaptıklarımızı hakir görüyoruz. Şüphe 

yok ki her anne, evlatlarının terbiye ederek cennete nail olur. Sizler ise cenneti üç kez 
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kazanıyorsunuz. Bir defa evlatlarınızı doğurarak bir defa onları terbiye ederek ve bir defa ise 

onları tereddüt etmeden şehadete uğurlayarak.  

Ey Gazzeli çocukları! Siz doğduğunuz andan itibaren büyüksünüz. Muhasara altına 

alındığınızdan beri özgürsünüz. Zalim düşmanlarınız Gazze’nin çocuklarından kurtulmak için 

tüm gayretlerini sarf ediyorlar. Çünkü sizler bu ümmetin istikbalisiniz.  

Ey İslam ümmeti! Kardeşleriniz size haykırıyor, yalvarıyor, yardım istiyor? Yaptığımız 

açıklamalar çocukları doyuruyor mu? Konuşmalarımız kadınları koruyor mu? Haykırışlarımız 

kahramanlara destek oluyor mu? “Ne yapalım elimizden gelen ancak bu kadar.” bahanesinin 

arkasına sığınmak artık yetti! Gazze halkı düşmanlarını alt üst etti. Bizden sadece yanlarında 

olmamızı istiyorlar. Gerçek şu ki ya şuan onların yanında olacağız ya da hiçbir zaman 

olamayacağız. Bugün özelde Gazze halkı, genelde ise Filistin halkı tehlikeli bir yol 

ayrımındadır Ya onları destekleyerek onların yanında olacağız. Ya da onları muhasara altında 

yalnızlığa terk edeceğiz. Bunlardan başka bir seçeneğimiz yoktur.  

Allah Teâlâ, bizim elimizle onların yaralarını, onların yaralarını da bizim elimizle sarmayı 

nasip etsin. Bizim elimizle onları, onların eliyle bizleri muzaffer kılsın. Bizim elimizle onları, 

onların eliyle de bizi kurtarsın. Mücahitlere ve murabıtlara yardım etsin. Kadınları ve çocukları 

muhafaza etsin. Gazze ve Filistin’deki tüm evleri muhafaza etsin. İşgal altındaki her karış 

toprak hürriyetine kavuştuktan sonra Mescid-i Aksa’da birlikte namaz kılmayı nasip etsin. Salat 

ve selam Efendimiz Hz. Muhammed, ailesi ve ashabının üzerine olsun. Selamun aleyküm ve 

rahmetullahi ve berekatuhu. 

&&&&&&&&&&&&&& 

 

 بسم الله الرحمن الرحيم

 كلمة أ.د محمد غورماز

 في افتتاح مؤتمر أمناء الأقص ى

 2023-10-28اسطنبول 

  ،ينوناصر المظلوم ينقاصم الظالم،  بسم الله القوي الجبار

 

 سبحانه كل يوم هو في شأن ، 
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 مثبت أقدام المؤمنين  

 والباعث في قلوب الطغاة الوهن. 

 والصلاة والسلام على النبي العدنان، محمد بن عبدالله سيد الأنام ..

 مع رئيس

 العلماء اجلاء

 فضلاء الدعاة

 احييكم بسلام الاسلام

 الله وبركاتهالسلام عليكم  ورحمه 

 أيها الإخوة الكرام 

 أيها العلماء الأفاضل

 إننا نقف اليوم وقد جف الكلام في أفواهنا 

لّ اللسان عن التعبير عن آلامنا
ُ
 وش

 فإخواننا في غزة العزة محاصرون ومأسورون ومضطهدون  

 وأطفالنا تحت الأنقاض 

 ونساؤنا بين شهيدة وجريحة وطريدة 

 فبأي لسان نتكلم 

 كلمنا فماذا نقول؟ولو ت 

 هل نشكو للمجتمع الدولي المتعصب؟ 

 أم ننادي دولنا النائمة؟ 

نا بين طريد وجريح وشهيد؟! 
ُ
 أم نقف على خط الحياد وإخوت

 معكم أيها الإخوة
ً
 دعوني أكن صريحا

 في القدوم والحديث اليوم 
ً
 لقد ترددت كثيرا

 .لا لش يء إلا لأنني أستحيي أمام المرابطين في فلسطين، وأمام أهلنا المحاصرين في غزة، من أن أتكلم عنهم أو لهم 

 ، ويكون كلامي حجة علي يوم القيامة،
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 أو يكون كلامي لغوا، 

 مجرد شعارات تتسلى بها نفوسنا حتى تهدأ الأوضاع. 

 فنعود إلى سالف لهونا

 كلم عن غزة وأهلهالكنني أتيت اليوم لا لأت 

زِّّيين -معاذ الله –ولم أت اليوم 
َ
 بين يدي الغ

ً
 حتى ألقي درسا

 بين أيديهم 
ً
 بل أقف اليوم تلميذا

 عند أقدامهم 
ً
 وطالبا

 

 همأطفال ونسائهم أرتشف دروس الرباط والصبر والثبات من رجالهم 

 وأستستقي الأمل من عيون أطفالهم 

 وأرتوي من بطولة مجاهديهم 

 وأدرس الشجاعة لدى إعلامييهم 

 وأنال شرف مرافقة من اختلطت أنفاسه بأنفاسهم 

 لا نتعلمها في المدارس والمعاهد والجامعات.
ً
 .إن غزة اليوم.. تعلمنا دروسا

 وتلقي محاضرات في العزة والكرامة والشجاعة

 ايها اخوة الكرام

 لي اربعة رسائل لاربعة جهات

 الغربي: أما الرسالة الأولى للمجتمع

وازدواج معاييرها، ونفاقها  -لو استثنينا بعض المنصفين -لقد تجلت في هذه الأزمة حقيقة معدن الحضارة الغربية،

 الحضاري 

 وما ذلك إلا بسبب عقدة المتهم والعقلية الإجرامية العميقة في الحضارة الغربية

 فهم خجلون  

 هم خجلون  والله

 ءهم خجلون من تاريخهم المعجون بالدما
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 يذكرهم بتلك المجازر التي ارتكبوها في شرق الأرض وغربها في غزة وما يحدث اليوم 

 وليست آخر مظالمهم ما فعلوه باليهود في الحرب العالمية الثانية،  

 للذين ظلموهم، الرشوة والتي أسسوا بعدها تلك الدولة المحتلة في بلادنا كالرشوة

ر  وأعانوا المظلوم ليصبح ظالما و   بِّّ
َ
، ,مُتَك

ً
 وقاتلا

 لحضارتهم 
ً
 حقيقيا

ً
 فأصبح ابنا

 خلال هذه الأزمة أن الغرب ما زال يرى القوة قيمة عليا 
ً
 . وقد ظهر أيضا

 من النهايات: نهاية الأيدلوجيا ونهاية التاريخ ونهاية الحضارة، 
ً
 لقد أعلن الغرب في مجاله الفكري كثيرا

 ية اليوم وصلت إلى نهايتها تحت حجارة غزة ،وأنا أقول أن المنظومة القيمية الغرب

 فمع كل طفل يلفظ أنفاسه 

 ومع كل امرأة تستشهد، 

 ومع كل رجل يلقى ربه، 

 جزء من القيم الكاذبة التي يدعي الغرب العمل بها ونشرها. المنظومة القيمية الغربية يموت 

 رئيسهم الكبير زار إسرائيل ماذا قال

 ي اكون صحينيالا يجب أن يكون ياهوديا لك

 و انا اقول 

 ليس بضرورة ان يكون انسانا فلسطينيا او عربيا او مسلما ليقف مع غزة 

 بل يكفي ان يكون انسانا فقد

 أما الرسالة الثانية فهي إلى المؤسسات الدولية عامة والإسلامية منها خاصة

 النزاعات وتحفظ حقوق الدول إن المؤسسات الدولية مثل الأمم المتحدة وغيرها تدعي أنها أنشأت لتمنع 

 لكنها في الحقيقة ليست سوى أدوات بيد الأقوياء

 يستقوون بها على أصحاب الحق 

 ويتدخلون في شؤون الشعوب 

 ويساهمون في تقويض كل دولة تحاول تحقيق الاستقلال الحقيقي 

 في إطالة أمد النزاع،
ً
 وفي هذه الأزمة كانت عاملا
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 فلا هي حمت أهلنا في غزة، 

 ولا هي ساهمت في إنقاذ الأطفال، 

 ولا هي حمت حقوق النساء، 

 ولا المستشفيات.  ولا حقوق دور العبادة 

 أما مؤسساتنا الإسلامية مثل منظمة التعاون الإسلامي

 والتي ما أنشأت في الأساس إلا للحفاظ على القدس وفلسطين، والدفاع عن حقوق شعب الفلسطيني ضد الاحتلال، 

 

 إلى مجرد بناء في شارع من شوارع جدةفقد تحولت 

 ، لا عمل لها إلا تنظيم الفعاليات الخيرية والرحلات الجماعية،

 لقد أصبحت هذه المؤسسات التي يفترض أن تحمي المصالح الحيوية للدول المسلمة 

 .
ً
 إلى مجرد جمعيات تحمل أسماء كبيرة لا تعطيها من حقها شيئا

 بكلمة وحيدة لبلد الحبيب لتركي

 لقادة تركي

 رؤسنا اجلاء

 كونوا على يقين

 و لعالم الإسلام ايضا كونوا على يقين أن غزة هي خط استراتيجي للدفاع عن تركيا،

 
ً
 أما الرسالة الثالثة فهي إلى علماء المسلمين جميعا

 أيها الإخوة العلماء،

 لقد مزقت الخلافات الجسد العلمي للأمة الإسلامية، 

 وحركيا،فاختلف العلماء مذهبي 
ً
 ومناطقيا

ً
 وجغرافيا

ً
 وطائفيا

ً
 وسياسيا

ً
 ا

 بل اختلف التيار الواحد والحركة الواحدة، 

 ففقد العلماء قدرتهم على التأثير على المسلمين،  

 وفقدوا صورتهم أمام الشعوب المسلمة،

 وانكب بعضهم على مسائل جزئية نظرية، فتركوا واقع المسلمين. 
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 د ونحن مختلفون،فكيف نريد من الأمة التوح 

 وقادتها بخلافاتهم مشغولون، وكيف نريد من الأمة الدفاع عن حقوقها، 

 وأنا من هنا أرسل دعوة للوحدة بين جميع العلماء 

 من كل الأطراف والتوجهات من أجل فلسطين ، قضية المسلمين الكبرى،

 الرسالة الرابعة لشباب المسلمين ..

 يا شباب المسلمين

 إنكم مستقبل هذه الأمة، 

 وهذه القضية : قضية فلسطين هي قضيتكم الأولى 

 ، وبها يرتبط عزكم واستقلالكم.

 لقد فشلت الأجيال السابقة في معركة التحرير ، ،  

 لأنها ضلت الطريقه

 وتفرقت إلى طوائف وأحزاب

 ونسيت مهمتها الأساسية،

 لكنني أرجو ألا تكونوا مثلهم.  

 على وعي بواجبكم، وأرجو أنكم 

 .. يا أهل غزة ..
ً
 وأخيرا

 اثبتوا وصابروا ورابطوا ،

 واعلموا أن الله معكم ولن يترك أعمالكم، 

 إنكم الان في خير رباط، 

 وفي أعلى مرتبة من مراتب الدنيا، 

 ساعةٍ في سبيلِّ اللهِّ خير  من قيامِّ ليلةِّ القدرِّ عندَ : " يقول نبيكم صلى الله عليه وسلم  
ُ
 "الحَجرِّ الأسوَدِّ  موقف

 وأنتم اليوم كما عهدناكم قائمون  

 مرابطون  

 ، راكعون 
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 ساجدون،

 لا يضركم من خالفكم،

 ولا تهتمون بمن خذلكم. 

 إنكم الأعلون  

 ومن حاصركم هم الأسفلون،

 إنكم الأعزاء

 

 ومن خذلكم هم الأذلاء، 

 إنكم الصادقون  

 ومن ترككم هم الكاذبون، 

 إنكم حزب الله 

 ومن طعنكم في ظهركم هم حزب الشيطان وأهله.  

 يا نساء غزة

دات الأبطال،
ّ

 يا ولا

 ومربيات الأجيال، 

 ونختقر جهودنا أمام صمودكم إننا نستصغر أنفسنا أمام بطولتكم، 

 ، إن الأم تنال جنتها بتربية أولادها ،

 وأنتم نلتم جنتكم مرات ثلاثة، 

 مرة بولادة أبنائكم،  

 بتربيتهم،ومرة 

 ومرة بتقديمهم إلى الشهادة دونما تردد. 

 يا أطفال غزة

 أنتم الكبار مذ ولدتم،

 وأنتم الأحرار مذ حوصرتم، 
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 إن العدو الغاشم يبذل قصارى جهده ليتخلص من أطفال غزة

 لأنهم مستقبل هذه الأمة، 

 يا أمة الإسلام

 إن إخوانكم يستصرخونكم ويستنجدونكم ويستنصرونكم،

 اناتنا تطعم الأطفالفهل بي 

 وهل كلماتنا تحمي النساء،

 وهل صياحنا ينصر الأبطال؟ 

 كفانا اختباءً حول الممكن، 

 فأهل غزة قد قلبوا الطاولة على أعدائهم 

 ولا يريدون منا إلا أن نكون معهم، 

 .
ً
 والحقيقة أننا إما أن نكون بهم وإما ألا نكون أبدا

 عامة، يقفون على مفترق طرق خطير، إن أهل غزة اليوم خاصة وأهل فلسطين

 فإما أن نكون معهم مساندين وناصرين 

رين،   وإما أن نكون لهم خاذلين ومحاصِّ

 ولا توجد خيارات أخرى 

 أسأل الله الجبار أن يجبرنا بهم ويجبرهم بنا،

 وأن ينصرنا بهم وينصرهم بنا

 وأن ينقذنا بهم وينقذهم بنا.. 

 وأن ينصر المجاهدين والمرابطين 

 ويحفظ النساء والأطفال 

 ويحفظ على كل بيت في غزة وفلسطين

 ويكتب لنا في المسجد الأقص ى صلاة بعد تحرير كل شبر من الأرض المحتلة

 وصل اللهم على سيدنا محمد وآله وصحبه وسلم

 والسلام عليكم ورحمة الله وبركاته.
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